



**EU Vyhlásenie o zhode**  
EU Declaration of conformity, EU Konformitätserklärung  
HON-Q-0133-8

Typ, model: **M140 (MOFK, MOFW)**

**Elster s.r.o.**  
Nám. Dr. A. Schweitzera 194,  
916 01 Stará Turá, SK

My, Elster s.r.o., vyhlasujeme na našu výhradnú zodpovednosť, že vodomer uvedený vyššie, je v súlade s typom popísaným v certifikáte **DE-11-MI001-PTB007** (Rev.13, platný do 12.10.2031, schválený Notifikovanou osobou 0102 Physikalisch-Technische Bundesanstalt v súlade so **Smernicou 2014/32/EU Príloha 2, Modul B**).

*We, Elster s.r.o., declare under our sole responsibility that the water meter listed above consistent with the type described in the certificate No. **DE-11-MI001-PTB007** (Rev.13, valid until 12.10.2031, approved by the Notified body 0102 Physikalisch-Technische Bundesanstalt in accordance with **Directive 2014/32/EU Annex II, Module B**).*

Wir, Elster s.r.o., erklären in alleiniger Verantwortung, dass das oben genannte Produkt im Einklang mit dem im Zertifikat Nr. **DE-11-MI001-PTB007** (Rev.13, gültig bis 12.10.2031, zugelassen durch die Benannte Stelle 0102 Physikalisch-Technische Bundesanstalt in Übereinstimmung mit der **Richtlinie 2014/32/EU Anhang II, Modul B**) beschriebenen Typ ist.

Objekt deklarácie popísaný vyššie je v súlade so základnými požiadavkami Smernice EÚ:

*The object of the declaration described above is in conformity with the essential requirements of EU-Directive:*

Das oben genannte Produkt ist im Einklang mit den wesentlichen Anforderungen der Richtlinie:

- **2014/32/EU**

A harmonizovanými normami a normatívnymi dokumentmi:

*And harmonised standards or normative documents:*

Und harmonisierten Normen und normativen Dokumenten:

- OIML R 49

Systém kvality pre výrobu, výstupná kontrola a overovanie vodomero (MI-001) boli schválené notifikovanou osobou 1781 Slovenský metrologický ústav v súlade so Smernicou **2014/32/EU Príloha 2, Modul D**, Certifikát **SK 23-QD-SMU014** (Rev.1, platný do 1.2.2026).

*The quality system for production, final product inspection and testing of the **water meters (MI-001)** was approved by the Notified body 1781 Slovenský metrologický ústav in accordance with **Directive 2014/32/EU Annex II, Module D**, Certificate No. **SK 23-QD-SMU014** (Rev.1, valid until 1.2.2026).*

Das Qualitätssystem für die Produktion, Endkontrolle und Prüfung der Wasserzähler (MI-001) wurde durch die Benannte Stelle 1781 Slovenský metrologický ústav in Übereinstimmung mit der **Richtlinie 2014/32/EU Anhang II, Modul D**, Zertifikat Nr. **SK 23-QD-SMU014** (Rev.1, gültig bis 1.2.2026) zertifiziert.

DocuSigned by:

Roman Prokeš

D0702EAD86DD4CF...

Stará Turá, 1.12.2023

-----  
Roman Prokeš

Riaditeľ spoločnosti, Plant Director, Direktor des Unternehmens